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Vragen m.b.t. SV Tweede begrotingswijziging & SB Strategische college agenda 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
PvdD 1 In het SV staat: ‘Met motie 38 heeft uw 

Staten het college opdragen om een 
wijzigingsvoorstel op de 
programmabegroting 2024 in te dienen 
gebaseerd op het coalitieakkoord en de 
strategische college agenda.’ Als de 
aanpassing van de programmabegroting 
gebaseerd is op de Strategische 
collegeagenda, dan is die kennelijk gereed. 
Wij zouden deze graag ontvangen 

De strategische collegeagenda is inmiddels 
(15-11) verstuurd.  

 2 In de aangenomen motie 38, ingediend door 
de coalitiepartijen, staat in het dictum: ‘Met 
de Utrechtse samenleving in gesprek te 
gaan over het coalitieakkoord, Provinciale 
Staten hierbij te betrekken en te informeren 
over de uitkomsten van deze gesprekken, 
zodat deze kunnen worden betrokken bij 
verdere uitwerking en kaderstelling van de 
plannen en ambities uit het coalitieakkoord’. 
De publicatiedatum van het 
wijzigingsvoorstel op de 
programmabegroting 2024 is 9 november. 
Er is 1 sessie geweest met 
maatschappelijke organisaties op 3 
november. In 4 werkdagen daarna is de 
wijziging op de begroting opgeleverd. Is het 
gesprek op 3 november de enige actie om 
invulling te geven aan het PS besluit om in 
gesprek met de Utrechtse samenleving te 
gaan en PS hierbij te betrekken? 

Ten aanzien van de korte periode tussen de 
sessie en de opleveringen van de 
begrotingswijziging: De tweede 
begrotingswijziging betreft de direct te 
verwerken punten waar geen verdere 
uitwerking voor nodig is. De plannen waarop 
deze bestedingen zijn gebaseerd zijn, 
veelal, in het verleden al besproken met de 
samenleving. 

Is het gesprek op 3 november de enige actie 
om invulling te geven aan het PS besluit om 
in gesprek met de Utrechtse samenleving te 
gaan en PS hierbij te betrekken?  
Nee, het gesprek op 3 november 2023 met 
onze maatschappelijke partners over het 
coalitieakkoord was een belangrijke stap, 
maar niet de enige actie die wij 
ondernemen. 
  
We zullen bij de uitwerking van de 
onderwerpen op de Strategische 
collegeagenda het gesprek blijven voeren 
en actief opzoeken. De inhoudelijke 
opbrengst (met name de suggesties, de 
concreet gedane aanbiedingen en de 
benoemde verdere betrokkenheid / 
participatie) van 3 november worden in de 
verdere uitwerking en uitvoering van het 
coalitieakkoord meegenomen. Deze input 
wordt gekoppeld aan de nadere uitwerking 
van de onderwerpen die op de Strategische 
agenda zijn opgenomen en verbonden aan 
andere (lopende en op te starten) trajecten.  
Deze bijeenkomst stond nadrukkelijk niet op 
zichzelf. Het is een van de vele gesprekken 
die we voeren en zullen blijven voeren. Niet 
als een eenmalige exercitie, maar onderdeel 
van onze bestuursstijl. In de strategische 
collegeagenda hebben we (in paragraaf 3.2 
en 3.3) aangegeven dat het goed en 
structureel vormgeven van het gesprek met 
de samenleving iets meer tijd en uitwerking 
vraagt dan in de afgelopen twee maanden 
lukte. Welke instrumenten zetten we in, wat 
is passend in welk geval, wat vraagt dat aan 
inzet van mensen en middelen en hoe 
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zorgen we dat we verwachtingen goed 
managen als we in gesprek gaan? Deze 
vragen willen wij eerst uitwerken. Ditzelfde 
geldt voor ons voornemen om te gaan 
werken met contactgedeputeerden (en 
mogelijk later gebiedsgedeputeerden). 
Hierover zullen wij u binnenkort nader 
informeren.   

 3 Op welke manier heeft de Utrechtse 
samenleving invloed gehad op de 
kaderstelling van de ambities uit het 
coalitieakkoord? Welk kader is anders 
geworden door de invloed van de Utrechtse 
samenleving? 

Voor en tijdens de onderhandelingen 
hebben veel partijen input geleverd.  
- Zo zijn er meer dan 70 stukken aan de 
onderhandelaars aangeboden. (Alle 
briefschrijvers zijn overigens uitgenodigd 
voor de sessie van 3 november).  
-Tijdens de onderhandelingen is er op 14 
juni 2023 door de onderhandelaars met alle 
fracties gesproken om input op te halen.  
(De binnengekomen stukken en het 
overzicht van de input van de fracties van de 
fracties en wat daar mee gedaan is, zijn aan 
PS verstrekt bij de bespreking van het 
coalitieakkoord).    
- Vanzelfsprekend staan alle fracties en 
onderhandelaars in verbinding met hun 
achterban en de gehele samenleving.  
 
Welke invloed specifieke input heeft gehad, 
is achteraf niet precies vast te stellen. Het 
vormen van een coalitieakkoord is immers 
een sociaal-, onderhandelings- en creatief 
proces waarbij het niet altijd duidelijk is hoe 
standpunten gevormd zijn en hoe ideeën 
elkaar beïnvloed hebben.  
 
Een coalitieakkoord op hoofdlijnen biedt bij 
uitstek ruimte om invulling te geven aan 
uitnodigend besturen. Niet slechts bij het 
maken van een Strategische collegeagenda, 
maar ook bij het opstellen van nieuwe 
kaders en beleid. Zoals onder vraag 2 
aangegeven, zullen we bij de uitwerking van 
de onderwerpen op de strategische 
collegeagenda het gesprek blijven voeren 
en actief opzoeken. 

BBB 4 Bij programma 5 zijn geen 
begrotingswijzigingen opgenomen. Wanneer 
worden de plannen uit het coalitieakkoord 
op dit vlak verwerkt? 

In de strategische college agenda treft u 
deze informatie aan op pagina 9. 
Kortgezegd ontvangt u het 
Bereikbaarheidsprogramma 2024-2029 in 
het eerste kwartaal 2024 en ontvangt u de 
MIRT-Verkenning OV en Wonen 
(Merwedelijn en Papendorplijn) in het 
derde/vierde kwartaal van 2024. 

 5 Waar is het budget voor het 
bereikbaarheidsonderzoek van het 
platteland in de begroting terug te vinden? 

Goed en toegankelijk OV is cruciaal. 
Bereikbaarheid van het landelijk gebied is 
hier een onderdeel van. Op dit moment zijn 
wij aan het inventariseren op welke 
manieren wij het OV verder kunnen 
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verbeteren en wat hiervoor nodig is. U wordt 
hierover per statenbrief in het voorjaar van 
2024 geïnformeerd. Na deze inventarisatie 
zal verder verdiepend onderzoek gedaan 
worden. Het te reserveren budget hiervoor is 
onderdeel van het 
Bereikbaarheidsprogramma 2024-2029. 

 6 Hoeveel budget wordt er gereserveerd om 
de knelpunten uit dit onderzoek op te 
lossen? 

Het te reserveren budget is onderdeel van 
het Bereikbaarheidsprogramma 2024-2029. 
 

Fractie # Vraag/input Antwoord/reactie 
VVD 1 Welke knelpunten bestaan er bij VTH-taken 

van groene BOA's en is de verwachting dat 
nieuwe vacatures makkelijk worden 
ingevuld? (voorstel 3.2) 

 Voor het toezicht op het buitengebied en 
het toezicht op de Wet Natuurbescherming 
zetten we groene BOA’s in. Voor zowel het 
toezicht buitengebied, als toezicht op 
houtopstanden, soortenbescherming en 
gebiedsbescherming is er de afgelopen 
jaren sprake van een toename van de vraag 
om toezicht en handhaving. Zowel door 
meer meldingen soortenbescherming, de 
drukte in het buitengebied en aandacht voor 
gebiedsbescherming en houtopstanden 
staat het huidige programma onder druk.  
Sinds vorig jaar hebben we al een vierde 
BOA buitengebied weten te realiseren 
binnen de bestaande middelen. Tot nu toe 
lukt het de RUD Utrecht goed om de groene 
vacatures te vervullen. Met het oog op de 
verwachte inzet voor toezicht op 
gebiedsbescherming i.v.m. stikstof wordt 
gewerkt aan een beeld van benodigde 
capaciteit voor de komende jaren. Er is op 
de arbeidsmarkt wel sprake van druk op 
mensen met deze stikstofkennis. 
 

    Waar ligt de prioriteit in de uitgebreidere 
uitvoering van VTH-taken door nieuwe 
groene BOA's? 

 De prioritering van de inzet van de groene 
BOA’s wordt bepaald in het 
Uitvoeringsprogramma VTH 2024. Die 
prioriteiten worden ontleend aan de 
vierjarige Uitvoering- en 
Handhavingstrategie (UHS) voor de inzet 
van onze VTH middelen. Hierin zijn de 
doelstellingen voor groen toezicht en 
handhaving opgenomen. De UHS is nog in 
ontwikkeling wordt tegelijkertijd met het 
Uitvoeringsprogramma VTH 2024 
vastgesteld in GS. Dit zal uiterlijk in januari 
2024 plaatsvinden. 

    Leggen wij ons nu richting de reiziger vast 
voor continuering van de proef voor de 
komende 4 jaar, of is dit alleen financiële 
constructie? (voorstel 6.1) 

De inzet is om de proef voor de huidige 
deelnemers in 2024 te verlengen, wij 
toetsen op dit moment de juridische 
mogelijkheden hiervoor. Over de verdere 
toekomst van deze reisvoorziening besluiten 
we -zoals in het Coalitieakkoord 2023-2027 
afgesproken- in een breder verband van 
vervoersarmoede. Hierover wordt u in het 
voorjaar van 2024 over geïnformeerd. 
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    Hou verhoudt dit voorstel zich tot het 
evalueren van de proef? 

De evaluatie van de proef wordt op korte 
termijn afgerond, deze resultaten worden 
meegenomen. 

    Welke andere voorstellen zijn er binnen de 
organisatie geopperd om de in het 
coalitieakkoord gereserveerde middelen 
voor bestrijding vervoersarmoede aan te 
wenden? Zitten daar ook voorstellen bij die 
hun effect meer gericht op bereikbaarheid in 
het buitengebied hebben? 

De provincie hecht veel waarde aan 
dekkend, toegankelijk en betaalbaar OV 
voor iedereen. Bereikbaarheid van de 
buitengebieden is hier onderdeel van. Op dit 
moment zijn wij aan het inventariseren op 
welke manieren wij het OV op deze punten 
verder kunnen verbeteren en wat hiervoor 
nodig is. In het voorjaar van 2024 wordt u 
per Statenbrief hier verder inhoudelijk over 
geïnformeerd. 

 


